
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PREGUNTA QUE PRESENTA LA CANDIDATURA D’UNITAT POPUL AR DE REUS 
(CUP) SOBRE EL REGLAMENT DE PARTICIPACIÓ  

 

 

 

 

En el Ple del 4 d’octubre de 2011, la CUP va presentar una moció en la qual es proposava 
reprendré abans d’acabar l’any 2011el procés de redacció del Reglament de Participació. Un 
procés, que comptés amb la participació de la ciutadania i el  ric teixit associatiu de la ciutat. 
I, amb l’objectiu, de facilitar la participació ciutadana en tots i cadascun dels organismes i 
estaments municipals. 
 
Més de dos anys després, encara no s’ha iniciat aquest procés. De fet, durant els dos anys 
que portem de legislatura, no hi ha hagut cap mena d’intent de facilitar la participació de la 
ciutadania en la presa de decisions de les polítiques públiques. 
 
Aquest fet posa en qüestió la importància que té pel govern municipal, la implicació de la 
ciutadania en la vida pública de la ciutat. Des de la CUP hem remarcat reiteradament la 
necessitat que progressivament, la ciutadania prengui cada cop més protagonisme en les 
decisions que ens afecten a tots i totes. 
 
 
 
PREGUNTA:  
 
· La Regidoria de Participació i Ciutadania ha iniciat l’estudi del procés a desenvolupar per a 
promoure aquest nou Reglament, que ha de substituir el vigent de novembre de 1986, que 
mai s’ha posat a la pràctica? 
 
· La Regidoria de Participació i Ciutadania té alguna intenció de promoure aquest procés a 
curt termini, o almenys, abans que acabi la present legislatura? 
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